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PROCES  - VERBAL 
 
 

Incheiat astazi 26.11.2015 cu ocazia sedintei ordinare a Consiliului Local al orasului Ocnele 
Mari convocat prin Dispozitia nr.322/20.11.2015, emisa de primarul or.Oc.Mari, la care participa un 
numar de 12 consilieri din totalul de 12 consilieri in functie. La sedinta participa : Irinel Cojoca-
reprezentantul Episcopiei Rm.Valcea, preot paroh State Burlus, Dragomir Dan-dir.PROIMSAT 
Rm.Valcea si cetateni ai or.Oc.Mari. 

Se supune aprobarii urmatoarea 
ORDINEA DE ZI : 

 
1. Proiect de hotarare privitor la : rectificare de buget; 
2. Proiect de hotarare privitor la : Aprobare Regulament privind eliberarea avizului program si a 

autorizatiei de functionare pentru desfasurarea activitatilor comerciale in or.Oc.Mari; 
3. Proiect de hoatarare privitor la : aprobare constituirea comisie evaluare pentru concesionarea 

prin licitatie publica:” teren cu vegetatie forestiera si HB in suprafata totala de 24738 mp 
inscris in cartea funciara nr.997 a or.Oc.Mari, avand nr.vadastral 11090 teren situat in 
intravilanul or.Oc.Mari, str.Strandului”; 

4. Proiect de hotarare privitor la : Conferirea titlului de cetatean de onoare a or.Oc.Mari 
domnului Veteleanu Petre, preot paroh, Parohia „Intrarea in Biserica a Maicii Domnului”; 

5. Proiect de hotarare privitor la : aprobarea Regulamentului Serviciului de Salubrizare a 
or.Oc.Mari; 

6. Proiect de hotarare privitor la : Aprobarea caietelor de sarcini pentru activitatile de salubrizare 
organizate in or.Oc.Mari 

7. Intrebari-interpelari. 
Ordinea de zi a fost aprobata cu unanimitate de voturi. 
S-a supus aprobarii procesul-verbal al sedintei ordinare din data de 30.10.2015, care a fost 

aprobat cu unanimitate de voturi. 
S-a trecut la punctul 1 de pe ordinea de zi :”Proiect de hotarare privitor la rectificare de buget, 

proiect de hotarare aprobat cu unanimitate de voturi. 
S-a trecut la punctrul 2 de pe ordinea de zi :” Proiect de hotarare privitor la : Aprobare 

Regulament privind eliberarea avizului program si a autorizatiei de functionare pentru desfasurarea 
activitatilor comerciale in or.Oc.Mari”. 

A fost supus aprobarii proiectului de hotarare care a fost adoptat cu unanimitate de voturi. 
S-a trecut la punctul 3 de pe ordinea de zi :” Proiect de hoatarare privitor la : aprobare 

constituirea comisie evaluare pentru concesionarea prin licitatie publica:” teren cu vegetatie forestiera 
si HB in suprafata totala de 24738 mp inscris in cartea funciara nr.997 a or.Oc.Mari, avand 
nr.vadastral 11090 teren situat in intravilanul or.Oc.Mari, str.Strandului”. 
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Domnul viceprimar Iordache Eugen propune ca membru in comisia de evaluare pe domnul 
consilier Fetele Danut. 

Secretarul orasului solicita sa se desemneze si un membru supleant, fiind propus dl.Iordache 
Gheorghe-Eugen. Propunerea a fost aprobata cu 10 voturi „pentru” si  2 „abtineri” in persoana 
domnilor Fetele Danut si Iordache Gheorghe-Eugen. 

Secretarul or.Oc.Mari solicita sa se faca o propunere pentru un consilier local care sa faca 
parte din comisia pentru vanzare a obiectivului: constructii si terenul aferent acestora situate in 
str.Strandului, cu nr.cadastral 35013, inscris in cartea funciara a or.Oc.Mari cu nr.35013 si a terenului 
cu nr.cadastral 1190,  inscris in cartea funciara a or.Oc.Mari cu nr.997. 

Domnul viceprimar propune ca membru in comisie pe dl.consilier Lazaroiu Constantin, 
propunere aprobata cu 11 voturi”pentru” si o „abtinere” in persoana domnului Lazaroiu Constantin. 

S-a trecut la punctul 4 de pe ordinea de zi:” Proiect de hotarare privitor la : Conferirea titlului 
de cetatean de onoare a or.Oc.Mari domnului Veteleanu Petre, preot paroh, Parohia „Intrarea in 
Biserica a Maicii Domnului”; 

Domnul viceprimar spune ca este usor sa vorbesti despre preotul Veteleanu Petre pentru ca ai 
ce spune, insa este greu de vorbit, in sensul de a nu omite ceva. Spune ca preotul Veteleanu nu s-a 
limitat numai la functia de preot, dumnealui angajandu-se intr-o activitate de protectie sociala 
(batrani cu venituri reduse, copii defavorizati); a adus investitori in or.Oc.Mari; este intradevar un 
„cetatean de onoare” al orasului prin activitatea desfasurata si il felicita pentru munca depusa. 

Domnul consilier Perian Dumitru spune ca preotul Veteleanu a contribuit la multe activitati 
ale orasului; a ajutat multe persoane nevoiase, oferindu-le o masa calda zilnic prin cantina pe care o 
detine Parohia,unde dumnealui este preot. De asemenea, s-a implicat foarte mult in desfasurarea in 
bune conditii a Festivalului international „Vasile Militaru”, recunoscand ca fara ajutorului dumnealui 
nu putea sa ia acest festival amploarea pe care o are. Considera ca preotul Veteleanu face cinste 
acestui oras. 

Domnul Radu Gheorghe, administrator public al or.Oc.Mari spune ca preotul Veteleanu a 
ajutat comunitatea in toate imprejurarile fericite si nefericite, exemplificand ajutorul pe care l-a dat 
populatiei stramutate in anul 2001, oferindu-le materiale, in colaborare cu alte parohii. Recunoaste ca 
preotul Veteleanu Petre  s-a implicat in proiecte ce s-au derulat in or.Oc.Mari si anume : introducere 
gaz natural, apa, canalizare; a intervenit , impreuna cu administratia locala in relatii cu comunitati 
similare din strainatate : Italia, Cehia, etc.;  de-a lungul anilor a colaborat cu gradinitele si scolile din 
or.Oc.Mari, considera ca preotul Veteleanu este un „catalizator” al factorului socio-uman. In 
continuare crede ca va fi acelasi „stindard” care va face ceva pentru oras. Este de parare ca merita 
titlul de „cetatean de onoare”. 

Domnul Dragomir Dan, director PROIMSAT  Rm.Valcea spune ca pretoul Veteleanu Petre 
aduce bucurie in suflet pentru multe persoane. 

Domnul State Burlus, preot paroh spune ca vine de la o conferinta unde s-a discutat rolul 
preotului in societate; preotul este un om al tuturor;  misiunea preotului este sa se puna in slujba 
oamenilor; preotul Veteleanu intruchipeaza modelul de preot ordotox, este un intelectual sensibil. 
Felicita Consiliul Local si primarul orasului pentru alegerea de a face cetatean de onoare pe preotul 
Veteleanu Petre care a trecut prin multe greutati. Spune ca a vazut legatura pe care a avut-o cu 
administratia locala, cu alte personalitati. 

Domnul Cojocaru Irinel, preot paroh  spune ca a vorbi despre preotul Veteleanu Petre este 
greu, deoarece dansul este chipul preotului ortodox care se pune in slujba oamenilor. 

Domnul primar spune ca preotul Veteleanu Petre Dinel este reprezentantul lui Dumnezeu pe 
pamant. 

Domnul Veteleanu Petre, preot paroh Parohia Traistari multumeste pentru titlul acordat. 
Spune ca fost crescut la scoala si educatia unui preot care s-a jertfit pentru Ocnele Mari. Parohia 
Traistari nu are decat 30 de case pe raza or.Oc.Mari, restul, in prezent, sunt de mun.Rm.Valcea, insa 
dumnealui este mult mai legat de  Ocnele Mari. Considera ca Dumnezeu a vrut ca dumnealui sa 
devina preot. Este mahnit pentru ca fost inschis acum 2-3 zile un obiectiv de o rara semnificatie 
pentru Ocnele Mari, si anume Muzeul orasului. Marele istoric Berindei spunea sa merga preot in cea 
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mai sudica localitate a Romaniei. Spune ca Ocnele  Mari pe langa Cetatea Buridava are si mari 
zacaminte de sare. Considera ca gestul facut de Consiliul Local Ocnele Mari il pune si mai mult la 
munca. 

A fost supus aprobarii proiectului de hotarare care a fost adoptat cu unanimitate de voturi. 
S-a trecut la punctul 5 de pe ordinea de zi :” Proiect de hotarare privitor la : aprobarea 

Regulamentului Serviciului de Salubrizare a or.Oc.Mari”, proiect de hotarare aprobat cu unanimitate 
de voturi. 

S-a trecut la punctul 6 de pe ordinea de zi :” Proiect de hotarare privitor la : Aprobarea 
caietelor de sarcini pentru activitatile de salubrizare organizate in or.Oc.Mari”. 

A fost supus aprobarii proiectului de hotarare care a fost adoptat cu unanimitate de voturi. 
S-a trecut trecut la ultimul punct de pe ordinea de zi : Intrebari –interpelari. 
Domnul consilier Dirinea Constantin-Vali intreaba cand se vor termina lucrarile la 

str.Albinbelor, iar pe str.Merilor cand se vor astupa gropile. 
Domnul Radu Gheorghe spune ca vor fi duse 2 masini de piatra in cel mai scurt timp. 
Domnul consilier Nitescu Mihai spune ca pe str.Fagul-Miului nu sunt facute subtraversarile. 
Domnul Radu Gheorghe spune ca dumnealui stie ca vor fi finalizate pana la sfarsitul lunii 

noiembrie a.c. 
Domnul Zaicanu Mircea, locuitor al or.Oc.Mari ridica problema gropilor din asfaltul de pe 

str.Salinei. Stie ca nu mai este timp sa asfalteze aceasta strada, insa in gropi se poate pune macadam. 
Domnul Calea Gheorghe, locuitor al mun.Rm.Valcea intreaba cand va fi gata drumul spre 

Facai. 
Domnul viceprimar raspunde ca a fost pus macadam. 
Domnul Calea Gheorghe spune ca s-a dus in Buda utilajul, s-a consumat combustibil, insa 

suprafata facuta este mica. Intreaba cand va primi raspunsul la sesizari. 
Domnul Bogoslov Ion, locuitor al or.Oc.Mari spune ca str.Merilor este foarte ingusta, 

proprietarii au construit gardurile in drum. 
Domnul consilier Dirinea Constantin-Vali spune ca ar fi necesar sa se puna indicator „Drum 

inchis” pe str.Capsunilor. 
Nemaifiind alte probleme pe ordinea de zi domnul presedinte de sedinta anunta inchiderea 

lucrarilor sedintei, multumind pentru participare. 
 
 
 
           PRESEDINTE DE SEDINTA,                                 SECRETAR,   
                                                         
          GAITANARU CONSTANTIN                     ANGHELUTA DUMITRU 
 
 
 
 
 
OCNELE MARI, 
26.11.2015  


